

No. 5158. CONVENTION RELATING TO THE STATUS OF STATELESS PERSONS. DONE AT NEW YORK ON 28 SEPTEMBER 1954<sup>1</sup>

N° 5158. CONVENTION RELATIVE AU STATUT DES APATRIDES. FAITE À NEW YORK LE 28 SEPTEMBRE 1954<sup>1</sup>

---

SUCCESSION

*Notification deposited on :*

6 March 1972  
BARBADOS

With the following declaration :

“The Government of Barbados . . . declares with regard to the reservations made by the United Kingdom on notification of the territorial application of the Convention to the West Indies (including Barbados) on the 19th March, 1962<sup>2</sup> that it can only undertake that the provisions of articles 23, 24, 25 and 31 will be applied in Barbados so far as the law allows.

“The application of the Convention to Barbados was also made subject to reservations to articles 8, 9 and 26 which are hereby withdrawn.”

---



---

SUCCESSION

*Notification déposée le :*

6 mars 1972  
BARBADE

Avec la déclaration suivante :

[TRADUCTION — TRANSLATION]

Le Gouvernement de la Barbade . . . déclare que s'agissant des réserves faites par le Royaume-Uni lors de la notification concernant l'application territoriale de la Convention aux Indes occidentales (y compris la Barbade) le 19 mars 1962<sup>2</sup>, il ne peut s'engager à ce que les dispositions des articles 23, 24, 25 et 31 soient appliquées à la Barbade que dans les limites autorisées par la loi.

L'application de la Convention à la Barbade était également assortie de réserves aux articles 8, 9 et 26 qui sont retirées par la présente.

---



---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 360, p. 117; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 4, 5 and 7 to 9, as well as annex A in volumes 658, 684, 720 and 75L.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 424, p. 384.

---

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 360, p. 117; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 4, 5 et 7 à 9, ainsi que l'annexe A des volumes 658, 684, 720 et 75L.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 424, p. 385.